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Pensionärsrådet 

Närvarande  

Ordinarie ledamöter: 

Donald Monvall, ordförande  PRO 

Gunilla Carlén , vice ordförande SPF  

Yvonne Wheeler   PRO 

Gun Marie Gunnars   SPF 

Lena Bosticco    PRO 

    

Ersättare:  

Lenor Holgersson   PRO  

Ingegerd Malmqvist   PRO 

Olle Eriksson    SPF  

VAKANT    PRO 

 

Anmält förhinder  

Christina Quensel-Höglund  SPF 

 

I tjänsten: 

Ingrid Brännström, avdelningschef 

Malin Lejonqvist, sekreterare i rådet 

Jessica Persson, E-dok 

 

Tidpunkt: Måndag den 22 januari 2018 klockan 10.00-11.30 

Lokal: Lugnet, Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning 

 

Sekreterare: 

 

 ___________________________ 

Malin Lejonqvist 

 

Justerare: 

 

 

__________________________________________________   

Donald Monvall                Gunilla Carlén  
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§ 1  Mötet öppnas  

Donald Monvall öppnar mötet och hälsar alla 

välkomna. Speciellt välkomna är de nya personerna i 

rådet, Lena Bosticco och Lenor Holgersson. 

 

§ 2  Val av ordförande och vice ordförande 

Pensionärsrådet väljer Donald Monvall till ordförande 

för 2018.  

Pensionärsrådet väljer Gunilla Carlén till vice 

ordförande för 2018. 

 

§ 3  Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkänns med tillägg att 

pensionärsrådet vill yttra sig över verksamhetsplan 

2018, §  7a. 

 

§ 4  Val av justerare av dagens protokoll  

Donald Monvall och Gunilla Carlén justerar dagens 

protokoll senast 24 januari 2018 kl 12.30 

 

§ 5  Protokoll från föregående möte 

Protokollet läggs till handlingarna. 

 

§ 6 Information från Jessica Persson om stadens nya 

ärendehanteringssystem E-dok och digital 

ärendehantering  

Jessica berättar om stadens nya 

ärendehanteringssystem och svarar på frågor om 

detsamma. 

 

§ 7a  Verksamhetsplan 2018 

Pensionärsrådet framför synpunkter på följande 

ärenden:  

 

 Sid 6. Hur tas hänsyn till befolkningsutvecklingen?  

 Ingrid Brännström svarar: I varje ny budget tas hänsyn 

till prognos befolkningsmängd och åldersfördelning i 

stadsdelen. 

  

 Sid 17. Vet man hur många i stadsdelen som är 

hemlösa?  
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 Ingrid Brännström svarar: Man mäter en gång om året, 

från stadens sida. Svaret beror lite på hur man räknar. 

Är man t.ex. hemlös om man bor i andra hand/tillfälligt 

boende eller helt saknar boende? 

  

 Sid 19, trygga stadsdelar. Varför är målet i Hässelby-

Vällingby så lågt som 58%? 

  % i stadsdelen ska känna sig trygga. Trenden idag är att man 

sätter mål som verkligen kan ge effekt och som är 

möjliga att uppnå. Därav 58 %. Det sker en stor 

satsning på att öka tryggheten under 2018. Till 

exempel har stadsdelen fått extra medel för att rusta 

upp och trygga Hässelby Torg. Flera aktiviteter sker 

både för att förbättra den fysiska miljön och är riktat 

mot grupper och enskilda medborgare.  I dagsläget 

finns ingen referensgrupp för kommande  

upprustningen av Hässelby Torg. Ledningen tar med 

sig frågan och noterar att Rådet är intresserade om 

någon sådan grupp tillsätts. 

  

 Sid 27-28, Kvinnor och män har en trygg ålderdom. 

 Notera att det kan vara svårt att avgöra relevansen på 

svar på brukarenkäter när man inte säkert kan veta 

vem som svarat på den. Det kan vara brukaren, 

anhörig eller till exempel hemtjänst.  

  

 Sidan 46, Stockholm är en tillgänglig stad för alla och 

en stad i världsklass. Varför nämns inte pensionärer? 

  

 Pensionärsrådet skickar med 2 tabeller som ska 

biläggas till protokollet. Stadens kostnader för 

äldreomsorg och fördelning mellan stadsdelar och 

Stadens anslag för 2017. 

 

§ 7  Inför stadsdelsnämndens sammanträde  

den 1 februari 2018 

  

Pensionärsrådet framför synpunkter på följande 

ärenden:  

  

 Ärende 9. Ett Stockholm för alla – Program för 

tillgänglighet och delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning 2018-2023 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 
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”När kommer ett motsvarande program för 

äldre?” 

 

 Ärende 10. Remiss om Stockholms stads strategi 

för det rörliga friluftslivet 2018-2022 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Äldre saknas i strategin. Äldre över 77 år saknas 

bland de som är prioriterade.  

Pensionärsrådet vill trycka på vikten av att de 

sittbänkar som finns i stadsdelsområdet är i rätt 

sitthöjd för äldre.” 

  

 Ärende 13. Uppföljning av Starbogården 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Vad betyder det att utföraren ”till stor del” har 

förutsättningar att bedriva verksamhet i enlighet 

med gällande avtal/lagar och föreskrifter? Det är 

dessutom mycket anmärkningsvärt att det saknas 

basala hygienrutiner.”  

 

 Ärendena 13-16. Samtliga uppföljningar 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Förra årets uppföljning borde biläggas respektive 

ärende så att man lättare kan göra jämförelser vad 

som förbättrats respektive inte förbättrats. När når 

vi upp till att 100 % av de anställda har 

utbildning?” 

 

 Ärende 17. Anmälan av resultat från 

Stockholms stads Demokratiundersökning 2017 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Hur sker urvalet? Går det ut någon påminnelse 

om man inte svarat? Det är märkligt att man har 

lågt förtroende för äldreomsorgen då de över 79 år 

inte omfattas av undersökningen.” 

 

§ 8 Anmälan av inkomna handlingar 
Protokoll nr 9 fört vid sammanträde för 

kommunstyrelsens pensionärsråd den 7 december 2017 

 

§ 9  Information från stadsdelsförvaltningen 

Ingrid Brännström lämnar följande information: 

 

”Hässelgårdens aktivitetscentrum öppnar i slutet på 

februari månad.  
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Den dagliga verksamheten Containerråttan flyttar in i 

anslutande lokaler senare under året och kommer att 

samarbeta en hel del med Hässelgårdens 

aktivitetscentrum. 

 

På Skolörten har man i princip tomställt de 4 

huskroppar som sagts upp.  

 

I den kvarstående servicehusdelen på Skolörten är det 

för dagen ett 10-tal lägenheter står tomma. De som 

finns i kö till servicehuset nu efterfrågar 2 rum och 

kök.   

 

Verkställs den plan som finns från Micasa att 

omvandla de återlämnade lägenheterna till 

seniorboende kommer förvaltningen småningom att 

öppna ett aktivitetscentrum även på Skolörten. 

 

På Koppargården är det plats i korttidsboendet som 

varit mest efterfrågat nu. 

 

§ 10 Rapport från förtroenderåd 

 

§ 11 Övriga frågor:  

 Fråga om den vakanta platsen i rådet för PRO. 

Ulla Anjou kommer att ta den sista platsen i rådet 

för PRO:s räkning. 

 

 Fråga om tidigare projekt gällande larm via 

Växthuset och pensionärsförening, test av larm. 

Donald Monvall och Lena Bosticco ingår i en 

testgrupp som har sensor-larm installerat hemma. 

Även Gunilla Carlén skulle fått ett sådant insatt 

men på grund av installationsproblem har hon i 

dagsläget inget sådant larm. 

Testperioden pågår just nu. Det är inte helt klart 

hur länge den ska pågå. Ingrid Brännström ska 

träffa de som tillhandhåller larmen nästa vecka för 

att följa upp projektet. 

 

Fråga från pensionärsrådet om förvaltningen 

känner till om det funnits eller finns vägglöss på 

några av förvaltningens boenden. Ingrid 
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Brännström berättar att det förekommit och att 

sanering genomfördes i den aktuella lägenheten  

med gott resultat. Det finns idag ingen förekomst 

av vägglöss i några av förvaltningens boenden.  

 En deltagare i rådet har hört att det kan finnas 

vägglöss i lägenheter både i hus B och D på 

Hässelgårdens seniorboende som drivs av Micasa. 

Om så är fallet ska det felanmälas till Micasa som 

får vidta sanering. 

 

§ 12  Nästa möte 

Nästa sammanträde äger rum måndag 26 februari 

2018. 

 

§ 13  Mötet avslutas 

  Mötet avslutas kl 11.30 


